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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Gerke Mulder: Jeroen Struijs; Ton Schreuders; 

Barend Tamerus 

Agenda-lid: Johan Buurman,  

 

Notulist  Afwezig   

Sandra van Grieken  Jaco van der Quast;  

Datum  Ons kenmerk    

20-10-2023  Verslag d.d. 16-10-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 16 oktober 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering 

Jaco heeft zich afgemeld. Eke vraagt of Sandra het notuleren op zich wil nemen.   

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering. Er zijn geen vragen of opmerkingen over. Aan dit verslag 

zijn de principe-data toegevoegd, die door Sandra met het bestuurssecretariaat 

worden afgestemd. 

  

Verslag vorige vergadering d.d. 28 augustus 2023 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering. De lijst zal fors worden 

ingekort om hem overzichtelijk te houden. Gereed meldingen moeten eruit.  

 

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op het verslag.  

 

Veiligheid en verkeer 

Op 3 oktober is er een bijeenkomst geweest Politie, burgemeester en 
vertegenwoordigers van bijna alle dorpsteams. Helaas was De Meije niet aanwezig. 
De vooraf ingeleverde bespreekpunten zijn door ons gebundeld en aan de politie 
toegezonden. Ze zijn bestudeerd en na een voorstellingsrondje besproken. De 
teamchefs hebben een duidelijk beeld gekregen van de problematiek in een kleine 
gemeente. Een groot verschil ten opzichte van Rotterdam en Gouda, waar de nieuwe 
chef vandaan komt. Het overleg was verhelderend naar beide kanten. De politie 
verzoekt om meldingen te blijven doen. Zonder meldingen kunnen zij geen actie 
ondernemen en inderdaad kunnen ze niet achter alles, maar bouwen daarmee wel een 
dossier op en zien “haarden” waar ze achteraan moeten. 
Bij geen of weinig meldingen denkt de politie dat er niets gebeurt.  
De nieuwe politiechef was onder de indruk en heeft veel geleerd. Ook de 
burgemeester heeft veel geleerd van de bijeenkomst 
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Duurzaamheid 

In een artikel in de krant staat dat er een nauwe samenwerking tussen Bodegraven-
Reeuwijk en  Gouda komt vanwege de geluidswal. Gouda heeft een motie richting 
Rijkswaterstaat aangenomen maar Bodegraven-Reeuwijk heeft deze afgewezen. Toch 
zal er op een bepaalde manier een samenwerking blijven. Het lijkt alsof Gouda meer 
geluidsoverlast heeft van de A12 dan Reeuwijk 
Misschien is het een idee om nog een korte enquête te houden, zoals bij het mobiele 
ABS van  23 september jl. en dan vooral in Reeuwijk-West. 
 

Sociaal Domein 

Om verder te gaan met het project Rietveldwoningen moeten we wachten tot alle 
plannen klaar zijn.  Voor zover wij weten is de aanbesteding geweest en was de 
planning starten laatste kwartaal dit jaar. Maar nu lijkt de planning naar start voorjaar 
2024 te zijn verschoven. 
Sandra vraagt na bij Sander Wools (opzichter/projectleider) wanneer ze denken te 
beginnen met het laatste deel.  
Reactie van Sander: De planning is verschoven naar 1e kwartaal 2024 in verband met 
de planning van de Nutsbedrijven. Zij moeten ook werkzaamheden verrichten en de 
gemeente wil voorkomen dat de straat tweemaal open moet. 

 

Openbare Ruimte 

Morgenavond komen de omwonenden van het grasveld aan het Treebord met de 
gemeente praten (Marjoleine Mesker en Jasper Klomp) over de plannen voor een meer 
biodiverse herinrichting. Het schetsplan is klaar n.a.v. een eerder overleg. Eke zal 
daarbij zijn, in het HvA. 
 
Het versterken van de dorpsas is minimaal uitgevoerd. De Koeiebrug is nog steeds 
geasfalteerd, maar wel met deels rood asfalt i.p.v. helemaal zwart. De gemeente heeft 
beloofd in de groenvakken het sortiment door te trekken van Van Heuven 
Goedhartstraat naar Dunantlaan. De brugverlichting blijft onder de aandacht van ons. 
Eke vraagt de gemeente naar het beplantingsplan van de Dunantlaan. Op de website is 
er niets over te vinden. 

 

Communicatie 

Tijdens de aanwezigheid van het mobiele Afvalbrengstation zijn alleen Jaco en Eke 
actief geweest. Ondanks de oproep aan het hele team. Theo is nog even langs geweest.  

Er was afgesproken geen schoonmaakactie in de wijk te doen zoals andere jaren, 

maar een enquête te houden om ons Dorpsteam weer eens onder de aandacht te 

brengen in de hoop dat er nieuwe leden zouden worden gevonden. Er is door 35 

mensen een enquêteformulier ingevuld. We hebben de belangstellenden een linnen 

tasje meegegeven van gerecycled materiaal. De enquête-uitslag is inmiddels 

rondgestuurd aan de Dorpsteamleden. Een paar mensen hebben hun NAW-gegevens 

ingevuld en die kunnen we ene keer benaderen voor in ons team. Maar hoopvol zijn 

we er niet op. Iedereen heeft het te druk. 

We hebben 100 tasjes gemaakt en de rest bewaren we voor een volgende actie. 

Wellicht rond het geluid van de A12?? 

  

Projecten 

Geen aanvullingen voor wat betreft lopende projecten. 
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Rondvraag 

Theo stoort zich nog steeds aan het vuil achter het Huis van Alles en ziet geen actie 

ondanks herhaalde meldingen bij de gemeente. 

Nagekomen bericht: De gemeente is bekend met de plek en zegt hem ook te 

onderhouden, maar het valt onder de beheerklassificatie 3 die inhoudt dat er weinig 

tot niets aan gedaan wordt. Het is geen vak waar extra aandacht aan wordt besteed 

omdat het een zichthoek of belangrijke plek is. Het is ook geen “tuin’ van het Huis 

van Alles. Dat is ter plekke aan Theo uitgelegd. 

Gerke noemt het slechte onderhoud van het trottoir achter de Rietgors waar ouderen 

dreigen te vallen, hetgeen al is gebeurd. De gemeente zegt dat het eigendom van de 

Woningbouwvereniging is en die reageert niet. 

Wat doen we daaraan? 

Barend geeft een toelichting op de cijfers van bijv. Veilig Fietsen in Bodegraven-

Reeuwijk en heeft enkele stukken doorgestuurd over participatie. Ter lehring ende 

vermaeck! Eke meldt dat participatie op de agenda van het voorzittersoverleg staat, 

begin december a.s. 

Jeroen  vraagt of wij wel eens gebruik maken van de vacaturemuur van SAM. Eke 

plaatst daar wel eens vacatures op, ook voor ons team, maar krijgt nooit een reactie. 

Vrijwilligers zijn heel moeilijk te vinden door alle clubs en verenigingen in onze 

gemeente, maar dat is een landelijk probleem. 

Jeroen vraagt of mensen die wel eens in onze vergadering te gast zijn geweest, of 

daar niet een kandidaat bij zit. Eke vraagt het morgen aan de bewoners van de 

omgeving van het Treebordveldje 

 

Afsluiting 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 4 december 

2023 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve 

meting te kunnen doen. 

Gem. Loopt 

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter 

verbetering sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

    

23-01-01 Degenen die hebben bijgedragen aan het totstandkomingsproces 

van de Mobiliteitsvisie informeren over de uitkomst van de 

behandeling hiervan in het Collega en de Raad.  

Gem. Loopt 

23-01-02 Een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / 

Zoutmansweg de verkeerssituatie evalueren en bespreken met 

Barbara Wortman. 

Gem. Gepland 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. Allen Loopt 

23-02-07 Evaluatie van de resultaten van het dorpsteam in 2023 in de vorm 

van een soort van jaarverslag. De ingezonden brief naar aanleiding 

van de column van Henri Stolwijk in KoBR is hiertoe een goede 

eerste aanzet 

Allen Gepland 

23-04-02 Met betrokken afdelingen bespreken welke verbetering er mogelijk 

is om gemaakte afspraken met bewoners persoonsonafhankelijk te 

borgen, bijvoorbeeld door het effectiever benutten van GIS. 

Gem. Gepland 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug naar de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Gepland 

23-04-05 Bureau Vink vragen om een dagdeel intensieve ondersteuning bij 

het verbeteren van de website van het dorpsteam. 

Gem Gepland 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie 

“Welkom in Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan qua verkeersveiligheid 

zodra de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden.  

EV, 

JQU 

Gepland 

23-10-16 Actie organiseren rond ervaring geluidsoverlast in Reeuwijk-Brug 

West 

JQU/JS Gepland  

 


